
 

 

Gemeente Wassenaar 

Johan de Wittstraat 45 

2242 LV Wassenaar 

Wassenaar, 10 maart 2025 

Aan: Mevrouw C. Hofman 

Secretaris Vereniging van Vrienden van Wassenaar 

Betreft: Reactie op brief over bereikbaarheid gezondheidszorg en NAVO-top 

Geachte mevrouw Hofman, 

Hartelijk dank voor uw brief van 4 maart 2025, waarin u namens de Vereniging van Vrienden van 

Wassenaar uw zorgen uit over de bereikbaarheid van HMC Westeinde tijdens de NAVO-top op 24 en 

25 juni 2025. De burgemeester heeft ons verzocht om u van een reactie te voorzien. 

Wij begrijpen de zorgen en dat de impact van verkeersmaatregelen op de bereikbaarheid van 

medische zorg een belangrijk aandachtspunt is. Op dit moment worden de verkeersmaatregelen 

zorgvuldig uitgewerkt, waarbij rekening wordt gehouden met onder andere de bereikbaarheid van 

ziekenhuizen en spoedeisende hulp. 

Op dit moment worden alle maatregelen uitgewerkt. Wassenaar staat hierbij in nauw overleg met 

de betrokken instanties. Het waarborgen van een goede doorstroming voor hulpdiensten en 

medische spoedgevallen heeft daarbij prioriteit. 

Zodra de definitieve maatregelen bekend zijn, zullen wij hierover actief communiceren, onder 

andere via de gemeentelijke website, De Wassenaarse Krant en sociale media. Wij zullen hierin 

specifiek aandacht besteden aan de bereikbaarheid van ziekenhuizen en medische voorzieningen. 

Wij waarderen uw betrokkenheid bij dit onderwerp en houden u graag op de hoogte van verdere 

ontwikkelingen. Mocht u aanvullende vragen hebben, dan kunt u uiteraard contact opnemen met 

de gemeente. 

Met vriendelijke groet, 

Projectteam gemeente Wassenaar NAVO-top 

 


